
» Z A P I S N I K
за dvanaente zajednidke sjednioe Vijeća Skup8tine opštine ВапјаLuka, odršane 16.12,1967. godine

Sjeđnioa je pofiela ea radoo u 8,00 nati u velikoj eali Doma 
kulture.

Predajedava i rukovodi sjednioom predsjednik S0—e Babić Živ-
ko.

Zapienik vodi radnik 30-e Alagić Ibro.
Priflutno 77, otautno 22 ođbornika. Od toga: 9 najavilo izo- 

stanak, a 13 nije najavilo.
Ninu najavili izoetanakt Buzadžić Rajko, Lazić Kratan, Pepi- 

nović Drago, PiSteljić Dr. Duian, VranjeS Stojko, Zeo Marko, Sala- 
mić Ljubila, Antić Mirko, Janković dr. Vojielav, Mandić VukaSin, 
Muhurdarević Ekrem, Pirolić Meho i Predojević Pavle.

Najavili зи izoatanaki 'roeg Ilija, Sabljić Dobrivoje, Vi8e- 
kruna Vaeo, Djuran Vlado, Jankijević Viktor, Medojević Marko, Memon 
Ivan, Midšić Zlatko i Vranje8 Todor.

Poito je predejedavajući konetatovao da poetoji propieani kvo- 
rua za rad ietakao je da predlošeni dnevni red петза izajena, oeim jed- 
ne naknadne taćke iz imovinako-pravne oblaeti. Predlaše da ova taćka 
bude Besnaenta.

D n e v n i  r e d
1. Razmatranje prednaorta rebalanea budšeta opBtine Banja Lu- 

ka za 1967. godinu;
2. IzvjeBtaj Koaisije a« praćenje realizacije aredetava гајез- 

nog eamodoprinona;
[з) Prijedlog Odluke o utvrdjivanju najmanjih iznoaa lićnih 

dohodaka radnika kod privatnih poslodavaca;
(5?. Prijedlog Odluke o određjivanju najviSih oijena i najviših 

raarži u maloprodaji odredjenih proizvoda;
5. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o opStinekim adminintra- 

tivnia takaama;
(б) Prijedlog Odluke o ojeraraa druStvene kontrole zakupnine za 

poslovne proatorije;
7. Prljedlog Odluka o dopuni Statuta opStine Banja Luka;
8. Prijedlog RjeSenja o imenovanju ćlanovakonkurenih komisija 

za raspisivanje i aprovodjenje konkursa za imenovanje direktora rad- 
nih organizaoija;

9. Izbor opStinnkih sudija za prekrBaje;
10. Prijedlog RjeBenja o postavljenju tržiSnog inspektora;
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11. PriJedlog Zaklju6ka e potvrdjivanju Statuta Fonda za 

Skolovanje djeoe udeenika !?0R—a|
Prijedlog ZakljuSka o davanju eaglaenoeti na izmjenu 

Pinaneijekog plana Ponda za unapredjenje turizna za 1967. godi- 
nu* 

(̂111 Prijedlog ZakljuSka o davanju eaglaenoeti na Finaneij 
eki plan Ponda za unapredjenje poljoprivrede za 1967« godinu;

14. Prijedlog RjeSenja o atvljanju van upotrebe groblja na 
području naeeljenog mjesta Banja Luka;

15. Prijedlog RjeSenja o utvrdjivanju opSteg intereaa za 
izbrađju Oanovne Skole u Rudarekoj ulici.

16. Prijedlog ZakljuSka o dodjeli naoionalizovanog neiz- 
gradjenog zemljiSta Stombenoa preduzeđu Banja Luka u ulioi Вгабе 
Podgornika radi izgradnje parking prootora za autobuse.

Dnevni red je jednoglaeno uevojen.
Prihvaćen je jednoglaeno zapionik sa proSle sjednioe.

AD-1.
Razmatranje prednacrta rebalansa budžeta opStine Banja Lu- ka za 1967. godlnu. Izvjestilao je BSkić Ismet (aiskusija u pri-

logu zapisnika)•
Nakon toga preSlo se na diskusiju.
Predsjednik BABIĆ ŽIVKO* Istide da je smisao diskusije po 

ovoj tačci konsultovanje i razjaSnjavanJe nejasnođa. Odobrnici 
treba da traže dopunska objaSnjenja. Sa ovim prednaortom rebalan- 
sa ide se na zborove birača« a SO-e će na slijeđećoj sjednioi ras- 
pravljati o usvajanju rebalanea. poSto se upozna sa miSljenjem 
zborova birača i drugih zainteresovanih kao i miSljenjem Koordina- 
eionog tljela.

Odbomik ZEBA VLADO u svojoj diskusiji traSi da se iznadje 
mogućnost dodjele 2 miliona dinara dječijem vrtiću, ističući vrlo 
teSku situaoiju.

Ođbomik FILIPOVIĆ SAFBT* Govori o poziciji 59» koja se odnosi na Oradsku mljekaru gdje je nedovoljno objaSnjeno poveća- 
nje anuiteta. Traži da mu se na slijedećoj sjednioi da objaSnje- 
nje.

Predsjednik BABIĆ ŽIVKOt U odgovoru drugu Filipoviću ističe 
da se ne radi o anuitetima već o premiji za mlijeko. Detaljnije 
će objasniti Vlado Romčević.
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Odbomik PLAVČIĆ G'JGO: Diekutuje o poziciji 23* која зе od- 

noai na doprinoa za koriStenje gmdskog zealjiSta. IstiSe da je pla- 
nlrani iznos od 260 miliona oetvaren za 11 mjeaeci. Smatra« da viSak 
sredstava nema naojenski karakter.

Odbomik DJORDJEVIĆ SL0B0DAN: U svojoj diskusiji iznosi da 
nije do>>ro pontavljen prinoip doprinosa iz ličnih dohodaka iz radnog 
odnosa u radnim organizacijama.

Odbomik OSMANČBVIĆ SABAHUDIN je govorio 0 pozioijama 50. i 
51. Iraži da pozioija 50. (Medioinski centar) ostane kako je bilo 
planirano, dakle da se ne smanjuje iznos za 2,5 ailiona, a da se 
pozioija 51. troSkovi zdravstvene zaStite smanje.

Direktor 2avođa za društveni razvoj VLADO ROMČEVIĆ: Postojao 
je ugovor izmedju SO-e i Mljekare, po kojem je opStina plačala regres 
i anuitete za otplatu investieija. Ovaj ugovor je izmjenjen. Novi 
ugovor eadrSi samo preoiju za alijeko ođ 5 din. po litru i za nepro- 
dato mlijeko daje se 7 din. Dakle, ovdje se ne radi o anultetima 
već prvenstveno o preaiji.

Predsjednik žlVKO BABIĆt Mi smo pristupili pregovorima o stav- 
ljanju ovog ugovora van snage, ali otkazni rok je malo duši, pa će 
ovakva aituaoija potrajati joi izvjesno vrijeme.

Direktor "avoda za druitveni razvoj ROMČEVIĆ VLADO: U deoembru 
бе doći do većih isplata ličnih dohodaka. 'Ti ipak ne tvrdiao da će 
se to ostvariti iako je to mogućno ostvariti.

Što se tlče £dravstvenog oentra ne bih se slošio s prijedlogom 
druga Osmančevića (Citira zakoneke odredbe o medioinskoa oentru). Mi 
nemaao nikakve evidencije o poslu koji je Centar obavio, niti neSto 
na osnovu čega bi se mogao isplatiti. Da su nam podnijeli zahtjev za 
isplatu, za uradjene poslove, ne bi bilo nikakve smetnje da ih ispla- 
timo.

Načelnik Bekretarijata za upravno-pravne poslove ALIJA LITRIĆ: 
Ako saa dobro razumio pitanje Plavšića, sastoji se od ovoga: doprinos 
za korištenje gradskog zemljišta je planiran 200, a ostvaren je u 
iznosu: 260 miliona i da bi višak od 60 trebalo zadržati u budžetu 
za ostale potrebe.

Gva ta sredstva su naajeneka sredstva Stambenog preduzeća. Us- 
koro će SO-e biti prezentiran izvještaj o radu htambenog preduzeća. 
Tad će sve biti jasnije.

Predsjednik BABIĆ ŽIVKOt Mi već imamo: izvještaj o radu Gtam- 
benog pređuzeća. Na prvoj januarskoj sjednici će se raspravljati 
detaljno o ovoj materiji, pa ćemo blti u mogućnosti da sve detaljno 
upoznamo. Ove materijale smatramo zriačajnim.BO-e je donijela Odluku 
kojom Staubeno preduzeće naplaćuje doprinos za korištenje gradskog 
zemljišta.



Načelnilc Selcretarijata га upravno-pravne poelove LITRIĆ ALIJAt 
Ova зи aredetva патјепчка i mogu se upotrebiti зашо za ured^enje 
gradnkog zemljiSta. SX)-e moie ranpravljati o tome u koje će se evrhe 
upotrebiti ova nredntva.

Odbornik JAJĆKVIĆ IVICAi Planirani doprinon *a koriStenj e 
gradskog cemljiSta izvrSen je za 11 mjeneoiT a 60 miliona je pre- 
baSeno. PodrSavam prijedlog PlavSiđa. Innintira da 30—e več jed- 
nom ranpravlja o zakupima i kirijama« jer je to bilo obećano u 
neptembru.

Predejednik Savjeta za fiziSku kulturu PKROVIĆ PETAR: U svo- 
joj diekueiji intiče da SOPK-i po njenom traženju nije udovoljeno 
oko 6,5 ailiona.

SOFK-a je dobila 1,7 miliona za opravku zgrade i 2 miliona 
za ntioulinanje kadrova. Stanje je zeSko i predlaSe da зе od novoa 
datog FK "Вогао" da SOPKI 1 milion dinara, jer ве "Borac" ва 10 
miliona atabilizirao•

Ođbomik OSTIAKĆEVIĆ SABAIIUDINt U obrazloSenju za ’ledieinaki centar ne mora se navesti Sta ae radi i Sta Je napravio. "olio
bih drugove iz opStinskog aparata da ве upoznaju ва radom Medicin- 
Bkog oentra. InaSe odustajem od prijedloga. Volio bih da ee vidi 
da taj Centar radi i da зе viđi Sta Je uradio. Nije mi јазпо ili 
dobro ne Sitam za ove bolniSke troSkove ovo 11 miliona.

Predejednik ŽIVKO BABIĆt Tih 11 miliona su za bolniSke troSko- 
ve. Do aada je likvidirano 120 miliona. IzvrSili зто vlBe nego Sto 
je budSetom predvidjeno. Povećanje u odnoau na budSet Je 15 miliona. 
Sad зе rebalaneom predlaSe povedanje za 15 miliona u odnoeu na budSet

KaSelnik Sekretarijata za finansije EŠKIĆ ISJIETi U odnoeu na 
kolonu 3. izvrSeno je viSe nego ito je predvidjeno.

Predsjednik ŽIVKO BABIĆt Ba ae neSto dogovorimo. Pođneaite ra- 
Sun za Medicineki centar; to i to зто urađili i dajte nam toliko 
i toliko para. Podnesite raSun i izvjeStaj. Nije dobro, reoimo da 
vaa platimo pauSalno. Sigumo je da ate viSe uradili nego Sto aaSe 
eluSbe znaju. Ostaje da ne plaćamo ako nemamo dokaza. Spremite vi 
materijal i informiSite naa.

Odbomik OSMANČEVIĆ SABAHUDINt Poalovi koStaju, a koliki nu 
poalovi i Sta ae radilo i to ae zna.

Odboraik LOLIĆ VLADIMIRt Pozioija za FK "Borao" povećanje 6 
miliona, nema obrazloženja, nema apeoifikacije. Da li je to pravil-
no?

4.
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Predftjednik BABIĆ ŽIVKO* Govorili nmo mi o toae na jednoj od 

proSlih ejednica 4 aata. 0 "Borcu" je bilo donta govorafizglaeaIl 
emo to. Idi ćemo na zborove birada, vidjećemo i ćućemo, pa ćemo gla- 
eati ponovo. Oni pojedinaćni prijedlozi druga Zebe za djećiji vrtić, 
druga Pere da se "Borcu" snanji za б na 5 miliona, a da ee onaj mi- 
lion da SOFKi i da te prijedloge orijentaciono prihvatimo, da ne 
glasamo o rebalaneu. Mi utvrdjujemo eađ otprilike jeđnu orjentaciju 
e којош ee ide. Kad зе vratiao aa zborova biraća, vidjećmo gdje eu 
potrebne korekoije. Konkretna pitanja trebaiho da proufiimo i razra- 
diao. Ono pitanje druga Pere i prijedlog druga 55ebe trebale bi služ- 
be đa ргоибе.

Ođbornik 3ENIĆ BOBRIVOJE* Prije 6 mjeseoi tražili smo elektri- 
fikaoiju Bronzanog "'ajdana. Bobili smo pozitlvan odgovor, data eu 
nam obećanja na zbaru birača. žledjutim od evega toga nema niSta, tre- 
balo nam je reći neraa niSta da se ne uzdamo.

Predejeđnik BABIĆ ŽIVKO* U Kolima je isti problea. Savjet za 
komunalne poslove donijeo Je program za finanoiranje elektrifikaeije 
u saradnjl ea Elektrićnim pređuzećem. Program postoji. Realizaoija 
se neSto oteže. Ono Sto je Kenid rekao je tačno.

fTadelnik Sekretarijata za upravno-pravne poslove LITRIĆ ALIJA:
Mi imarao veliki broj zahtjeva za elektrifikaoiju sela i to đa se 
izvrSi iz eredstava oslobodjene kamate na ponlovni fond«.od Elektrić- 
nog preduzeća. Ovo preduzeće sad radi program realizaeije tih srod- 
stava i biće đo kraja Januara predložen SO, odnosno utvrdiće se prio- 
riteti realizacije. Savjet će dati prijedlog usaglaSen sa postojećim 
sredstvima.

Odbornik ZSUIĆ DOBRIVOJB* TTaaa nije niSta odgovoreno već 7 mje- 
seei, a stvar ležl u SO-e. Treba da nam se kaže da nema niSta. Ova 
sredstva nisu velika. Olako glaeamo a 100 kuća nena svjetla. Ba ne 
malo razmieli. 30 miliona je oelobodjeno Sta je ea tim parama. Dogo- 
voreno je da će ae ići na konkurs pa ko uloži viSe para dobiće prije 
struju. Mi smo uložili nekih 6 do 7 miliona, a tražlmo 2 millona i 
ne možemo ih đobiti. Druglma je isplaćivano. Dokle ćemo jedno zak- 
lju6ivati, a drugo rađlti.IstiSe da je u Veilćima isplaćeno nuprotno од 
zakljuSka. ZaSto se ne ide na konkurn?

Dlrektor Zavoda za druStveni razvoj: R0MĆ5VIĆ VLADO: Drug ima 
pravo. ElektriSno preduzeće Je izgradilo negdje pojedine objekte, to 
je bilo paroijalno, taćno Je ovo za Veriće. Preduzeće Je napravilo 
idejno rjeSenje za olektrlfikaoiju sela. Tu au nabaoani prijedlozi, 
pa Je sve to vraćeno da se dotjefta. Kritika sporoeti Je na mjestu, 
jer se sporo rade elaborati, već 5 mjeseei. ^redstva oisu mala koja 
će se utroSiti samo za 1967. gođinu,iznose 70 miliona.



Ođhornik PAIL IVIOAs neekspeđitivnont sluSbe je velika. 5 
mjeseclhikupljaju sređntva. Savjet i koateija požurivaju, a i ja 
nam као б1ап požurivao. Uvijek ae kaže, biće,bićey a pare ee troSe 
na druge etvari i иа koji ајечес pare će se potroSiti. Treba prove- 
sti zakljuSke SO-e i komisije. He mogu ja sam hodati po Električnom 
preduzeću, treba o tome neko drugi da vodi raSuna.

Odbomik ZSHIĆ LOBRIVOJBt Fredlažem da nam strnSna sluSba 
na slijeđećoj sjedniei iznese ћабпо koliko je sredstava ubrato, a 
koliko je utroSeno i ko stoji iza toga, ko je to odobrio.

Predsjednik BABIĆ ŽIVKOi To se moSe u januaru, pa da imamo 
potpunu informacijUt da ne dajemo zadatak koji se neće moći izvrSiti. 
Hastavlja dalje i ističe da rebalans možemo prihvatiti u пабе1и, 
kao jedan dokumenat s kojira iđemo na zborove birača uz ova objaSnje- 
nja, koja smo dobili ovdje. Tiae bi ovaj pretres bio zavrSon uz na- 
pomenu da će drugovi pripremiti odgovore na konkretna pitanja.

PoSto je ova taSka isorpljena, preSlo se na glasanje.
Jednoglasno je usvojen Zaključak o usvajanju,prednacrta 

rebalansa budSeta opStine Banja Luka za 1967. godinu.
Jednoglasno je zaključeno da se prikupe sve primjedbe od 

zborova birača i drugih zainteresovanih, kako bi se mogla donijeti 
Odluka o rebalansu 25.12.1967. godine.

AD—2
IzvjeStaj Komisije sa praćenje realizacije sredstava mjes- 

nog samodoprlnosa.
Predejednik BABIĆ ŽIVKO dao je nekoliko uvodnih napomena 

ističući da je Komisija proSirena sa joS 3 odbornika. IzvjeStaj 
Komisije podnijeće drug Suljo Begović. Pored toga rai amo napravili 
Jednu inforraaoiju o realizaciji sredstava aijeanog samođoprinosa. D 
uvoj informaciji je u najkraćim ortama, iznesen i dio ovog pitanja 
o korae će drug Suljo sada govoriti.

Odbornik BEGOVIĆ BULJO je podnio izvjeStaj u pisanoj forrai. 
(IzvjeStaj Je u sjeđniSkom materijalu).

Hakon uvodnih napomena druga predsjeđnika i izvjeStaja druga 
Begovića preSlo se na diskusiju.

Odbomik DBtflć RANKOi IzvjeStaj Koraisije je Stur, a obrazlo- 
Senja su nejasna. Ne daje Jasnu sliku.

Odbomik PAIL IVICAi Bve smo izdiskutovali i proSirili smo 
Komisiju. Da li je ona izučila koliko će Skola koStati na predvidje- 
nom mjestu i koliko bi koStala da Je pomaknuta. Na oanovu Sega se 
može pmjektovati Skola kada se ne zna tip Skole?

Predsjednik BABIĆ ŽIVKOi Nema zemljiSnog prostora za radioni- 
ce uz Skolu. Mi gradimo I fazu Skole. Kako će biti sa II fazom, to 
je perspektiva.



Potprp&njeđnik VUKIĆ A’TTEs Tražili что ođ Hepublifiicog 
eekretarijata sa Skolstvo i od naveznih organa podatlce o profilu 
Sicole za radničfca zaniaanja* Niemo dohili odgovor* Ova Skola ne 
razlikuje od inđuntrijeke koja je klaeiSna Skola. 'ti gradiTno T 
fazu 12 udionica i kabinete. Pitanje ra&3ičkog proetora preeudiđe 
tehnologija. Lokacija škole je opravdana. l'movineko-pravno pitanje 
je teže od gradnje.

Odbornik B3G0VIĆ T̂JLJO: ?Та nae nije vrSen pritieak. c’agle- 
dali emo nve i doSli do zakljudka da će пе izgraditi па prvom fa- 
zom zakljudno. Komieija i nije bila dužna da da odgovor za radio- 
nice. To bi u ntvari bile fabrike; puntimo da to rijeSi buđućnoet. 
Lokaoija je dobra i oprav&ana. To je racionalno rješenje. ITrbanin- 
ti eu predvidjeli da naobraćajnic^ zaobilaze Skolnki proetor. Ovaka 
Skola traži za pripremne radove 48 miliona. To je najbolje rješe- 
njef a Skola treba do 15.3.1968. g. da bude izgr&djena.

Odbornik STA7K0VTĆ LUfKO: Komiftija je nve detaljno inpita- 
la. Inpitali emo i novu lokaciju na Kupueištu. Tamo škola ne može 
da пе uklopif treba izgrađiti trafo=»tanicu, a priprenni radovi bi 
koštali 65 niliona. Na eadašnjem mjestu pripremni radovi koštaju 
48 miliona. Pripremni radovi na 17# ućentvuja u cijeni koštanja što 
je inpod pronjeka (pronjek je 25#).

Odbornik JAJĆH:VTĆ IVICA: Da li je u 17* ukljućen otkup 
ntanova i komunalije?

Odbornik ^TANKOVIĆ DUŠKO: ^ve.
Odbomik LUĆIĆ TOMO: Niearn za izvještaj. Како ću na 2boru 

biraća opravdati plaćanje zgrada. flašto fte ćuva kupueište? I •• ćega 
пе plaća 43 miliona? ^ve je ponkupilo, tražimo više nego planiramo, 
nećemo ontvariti plan. ^oma nikakve logike da Kupusište ontaje 
neizgradjeno.

Prednjednik BABIĆ ŽIVKO: Srriatram da drug odbornik nije sa- 
gledao pravo ^tanje ntvari. NiSta nije uredjeno što nije u progra- 
mu. DuŽni nmo da podnesemo izvještaj i u njemu kažemo narodu pravu 
ietinu.

Odbornik LIĆI'TA RADMILA: Da li|će ее izvršiti ušteda od 
200 ailiona na prvoj fazi gradnje. Predlaže da se 43 miliona ne 
daje iz eamodoprinoea voć da to obezbjedi -0-e iz ^vojib nredetava.
O&bornik IVANIĆ J0V0: Uzimamo sebi nuviše prava za laješanje u ntruć- 
ne ntvari. Petoji drugovai Urbanietićki zavod. Nieam ja uopšte da 
ee ta škola gt'adi kad ee ne zna profil škole. La li da ee ona uop- 
šte radi? Postoje norme u urbanizmu. Nije nvejedno kako će se kuća 
izgraditi. Kupueište je lošije rješenje. Na nas nije vršen pritinak. 
Neraa tu nikakvog naštimavanja. 3ve je uredno i savjenno uradjeno. 
Komisija je obavila evoj zadatak. ^ve će koštati 43 miliona pa ne 
draraatizujmo ntvari.

6.



Potpred4jednifc VUEĆ АПТК: Prateđi troSkovi su 17$. (Jradnja 
jednog objetcta traži objektivne troSkove komunalija, otruje, vode 
itd. Sacrtani pi’ateći troSkovi au do 25». 7iači da что inpod norma- 
tiva.

Ođbornik VSR3M АИМВГ: Potencirali что prograa i 5ini mi 
че da neaa odetupanja. Prihvaćan izvjeStaj Kominije. Vije realan 
plan koji еио zacrtali. šlcola će ee graditi, naSa želja je da 
gradnja buđo što jeftinija. fe treba jiriti dielcueiju. Trebarao 
donijeti јачап program realizacije, šta че može uraditi i da SeSće 
budeno obavještavani o realizaciji namodoprinooa.

Odbornik 'TILADIVOVIĆ TTILKMKO: Ja mielim, ćini mi че da 
odbornici n« mogu iznoaiti evoj«* mišljenje....?

Predejednik 5ABIĆ SlVKO: Seaa nmiala govoriti ja mielim .. 
ćini mi ee...Ljudi po gradu prićaju te škola će koštati 230 ai- 
liona, njena gradnja košta 80 miliona itd. Medjutim, iraamo etavo- 
ve i mišljenja pa ih че i držimo. Ođbornik neka iznosi evoje miš- 
ljenje.

Imputirate mi da eam kazao da odbornici ne trebaju da 
iznoee evoja raišljenja. To je totalna politićka diekvalifikacija 
mene kao ćovjeka. Otkud da kažem da odbornik ne treba da iznoei 
evoja mišljenja, pa ćija mišljenja da iznoai? Uzeli что i Kominiju 
ntrućnjaka, koji eu savjeeno iepitali etanje,prezentirali nam 
izvještaj i ne negirajrao eve što eu iznijeli. Ako nisu dobro ura- 
dili oforraimo drugu komieiju. Rukovodioci elužhi imaju podijeljena 
aišljenja.

Odbomik MILADI10VIĆ MILEVKO: I vinjavam че, ne mogu da 
vae eVivatim, nieam niSta zlo mielio, neiaara argumenata već ono što 
mielim. Minlira, da eu pripreme zakaenile, već зе oteže godinu 
dana, da че ubrza koliko je moguće. Tntereeuje rae kad nu već nmet- 
nje iskmle da li je.bilo moguće porajeranje pa da де radi škola na 
Laušu. Medju gradjanetvom kruže verzije da je novac potrošen u 
druge nvrhe. Trebali bi objaviti inforraaciju u "Clanu" da gradjan- 
ntvo zna pravo ntanje ntvari.

Odbornik ZBNIĆ DOBRIVOJE: 'Ji. gradjanetvo ni odbornici nieu 
krivi za glanine, već ntrućne službe. N^ma dinaraike izgradnje. Kad 
na išlo na referendum pnalo че šta će че napi'aviti. Traali зао pre- 
cizirar.o šta će де graditi.

Predejednik BABIĆ ŽIVKO: To je bio spisak objekata, a nije 
bilo ternina kad ee gradi koji objekat.

Odbornik ZBVIĆ DOBRIVOJE: I’nver je rekao da rušenje straća 
ra košta 200 miliona. Danas cifra od 48 oiliona Je normalaa. Procje 
na raora da bude realna.

7.
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Direktor Zavoda za društveni razvoj HOBTĆUVIĆ VLADO: Dinaailca 

do 1970 godine nije doneeena, Sto potvrdjuje i kominija. ^trućna ela*- 
ba je 2 puta tražila da де to ^tavi na dnevni red 0—ef ali je to ^ki— 
nuto. ^lažeao ?e па Konieijom. 7a izjavu 0 troSkovima uzi-aara na *ebe 
dio odgovornoati.

Odbornik OBHIĆ OHMAN: Imovinsko-pravni odno^i чи koiaplekeni, 
Barake no ne ruSe J5bog Školef one će no i onako *?ашо ^ruSiti* -vugdje 
nu inti problomi gradnje. TroSkovi ou noraalni.

Odbornik 0SMA4ČEVIĆ SABAHUDIN: Pitao bib Vladu Homćevića da 
li će program obuhvatiti ^ve Skole i zdrav^tvo?

Direktor Zavoda za druŠtveni razvoj BO’T^BVIĆ VLADO: Iloće.
Odbomik ĐITTTJAK STDJAN: Nije rni nve jasno. Govori« o 

I i II fazi. Da li ee ea 4vB miliona rjeSava I i II faza. Na Kupu^ištu 
koSta 60 miliona za koju je to fazu?

Odbornlk STATKOVIĆ DTJfKO: Ovo 43 miliona i 60 miliona че od- 
none na I fazu.

Prednjednik BABTĆ ŽIVKO: Pontoje dva ebvatanja u ntrućnoj 
nlužbi. Hadi ne Skola kakva je danan, bez radio lićkog prontora i razli-
kuje ne od induntrijnke Skole. Ova 5коЦ daje podmladak za indun- triju. Zna ее da su prateći troškovi 17>. Iz budžeta SO-e je dužna
da financira program. Gradi ne I faza. II faza bi mogla doći za 5 do 
6 godma. To je ntvar budućnoeti i ontavimo to. Np vrijede barake 150 
niiliOiia, nego ntanovi, koji bi ^e kupili za <?tanaTe poruSenih bara- 
ka. Oetavimo lEupu^iŠte po etrani koje navodi đrug Lučić i ne buđimo 
brzopleti. Tu će doći kompleksi zgrada.

Pređnjednik BABIĆ ŽIVKO predlaže đa ee zaključi dinkunija.
Jednoglaeno je prihvaćen iztfeštaj Komisije za praćenje reali- 

zacije damodoprinoea.
%atim пе prešlo na diekuniju o inforroaciji o realizaciji eamo- 

doprinona.
Predpjednik BABIĆ ŽIVKO: Sada ćemo razmotriti infornaciju o 

realizaciji nanodoprino^a. Ovdje vidimo ave šta je umdjeno: ?kole Bor- 
kovići, Pinkavica, Strićići i dr. Sve ove škole тх uradjene izuzev 
škole u Rudarnkoj i ?kole za radnićka zanimanja. Izgradjeni eu i etano- 
vi za ućitelje. U Debeljacima je gradnja Skole eporazumno odgodjena. 
Uputno bi bilo ovu informaciju proćitati kompletnu na zboru biraća Jer 
nije velika. Od programa ee ne otatupa.

Odbornik PLAVĆIĆ B5IL0RAD: Ovakva informaoija bi ??tvorila za 
bunu. Samodoprinoe iaa 3 ^vrhe: 1. školef 2. zdrav=;tvo i 3. mjenne za- 
jednice. Smatram da informaciju treha dati kao prefrled po ova 3 podru- 
бја, da ae vidi koliko je ko dobio. Hecimo ni dinar nije dat za zdrav- 
^tvofpa da ne biraćima kažef za zdravntvo će "зе dati te i te godine.
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Direktor Zavoda za društveni razvoj ROMČEVIĆ VLADOt 5!i 

ne možemo u Informaciji tretirati nešto Sto nije predvidjeno finan- 
aijekim planom sa 1967. g. Ove godine je bilo predvidjeno za Ikolat- 
vo i mjeane zajednice. Mjeane zajednioe eu dobile 94 miliona« Rađili 
amo po finanaijskom planu.

Prednjednik BABIĆ SlVKOs Slabo se naplađuje namodoprinoe 
od poljoprivrede. 'ашо 9 miliona, a vidimo da je na aeoekom podrušju 
već utrošeno 280 miliona. Treba vdditi i ko izvršava avoje obaveze 
prema eamodoprinoau. Trebali bi odbornioi за aela malo to da objaane 
birašima.

Ođbornik KRBTJAK Ј08ГР: Ko Је planirao eredatva nije 
dobio, a što je neplamirano izvršeno je. Tako 11 miliona je isvrše- 
no, a od toga б miliona nije planirano.

Odbornik DRAGIĆ DRAGOLJOB: Miamo prinoipijelni u rjeia- 
vanju. U Pavićima je škola bez vode, djeoa ae pate noaeći je. Tifua 
ћага.

Predajednik BA3IĆ ŽIVKO: Odbomoima за eela je lako oprav- 
dati ovaj put. Treba reći da au uplatili aamo 9, a dobili au 280 mi- 
liona.

Predajednik predlaže da ae doneau zaključci:
Da ae na zboroviba birača - birači informišu o re- 

alizaoiji aamođoprinoea. Ko je već informiaao biraše o ovome, neka 
da dopunaka objalnjenja. Znamo u čemu amo kaanili i što amo ura- 
dili.

Slažete li ae a prijedlogom Komiaije da koncem januara 
izneaemo pred BO-e dinamiku za 1968,1969 i do kraja. Jednoglaano je 
uavojena informaoija o realizaciji aamodoprinoaa i zakljušeno da ае 
uputi na zborove blrača.

Račelnik ^ekretarijata akupštine KU2MAS0VIĆ RAJKO: Potaje- 
tio jeodbornike na piaoa koje je Pretajednik uputio odbomioiaa u 
vezi održavanja zborova birača. Zatim je aa avakim odbomikom poje- 
dinačno fikairao termine održemja zbora biraša.

7a kraju je Babić Živko apelovao na odbornlke da u grani- 
cama avojih aogućnoati, uŠine što mogu da Zborovi birača uapiju.

AD-3.
Prijedlog Odluke o utvrdjivanju najmanjih iznoaa lišnih 

dohodaka radnika kod privatnih poalodavaoa. Izvjeatilac je Pegan 
Anton, pretajednik 'tavjeta za rad i radne odnoae. Iaajuđi u vidu 
61. 47. Zakona o radnim odnoaima radnika kod privatnih poalodavaca, 
po kojem ae može utvrditi da radnik dio lišnog dohotka prima u 
naturi, pređložio je da najmanji iznoa lišnih dohodaka za konobare 
bude: nekvalifikovani 900, polukvalifikovani 600, kvalifikovani 790,
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vieokokvalifikovani 900 dinara, za ćevapćije nekvalifikovani 450, 
polukvalifikovaai 600, kvalifikovani 700 din. za kućne pomoćnioe 
400 din, te za krznare kvalifikovani 600 din. U prakai је Seeta 
pojava ugovora i isplati dijela lićnog dohotka u naturi, naroSito 
kod kućnih pomoćnioa. U °>avjetu вшо se razilazili, jer nije bilo 
dokumentacije. Savjet je stao na etanovište da ovo bude privremena 
odluka, a kad че prikupi dokumentacija da se donese nova.

Odbornik ^ZKSAN SLAVKO: Odakle se polazilo kad su se 
utvrdjivale oanoviee 1966 ili 1967 g.? *

Predsjednik Savjeta za rad i radne odnose PUGAW ATP07* Os- 
novica je 1966. god. i 9 mjeseci ove godine. ^indikat se slolio sa 
Komoron. Odluka ima privremeni kamkter.

Odbornik PETKOVIĆ BOJATI: Da li Je usaglašeno ч prijedlogom 
komore, kođ ugoetiteljstva i uzet prosjek 4 preduzeća, a ne jednog 
koji najbolje stoji.

Odluka Je jednoglasno usvojena uz predložene izmjene.

AB-4.
Prijedlog Odluke 0 odradjivanju najviših i najniših 

marži u maloprodaji određjenih proizvoda. Izvjestilac je ođbomik:
Odbornik PETKOVIĆ B0JA7: Ova ^dluka mjenja 3 stvari. Prvo 

izmjene za drva i ugalj taćke g. i h ćl. 1 brišu зе. Drugo marle za 
so se povećavaju sa 10 na 14#. Treće suho meso, konzerve,suhomesnati 
proizvodi stavljaju se izvan kontrole oijena. Na podrućju van grada 
marža od 10# ne pokriva cijenu prometa soli. Povećanjem na 14# 
nije velika razlikat oko 4 stara din. po kg. suhog mesa iraa dosta 
na tržištu, trlište je snabdjoveno pa nema potrebe držati ga pod 
kontrolom. Veća je ponuda uego potrošnja. Trgovci ni do sada ne 
ostvaruju marže koje mogu po Odluoi. Iđemo na liberalizaciju oijena. 
Neće biti povećanja oijena.

Odbornik PAIL IVICA: Da ne dodje, kad se regulira pitanje 
izvoza raesa, da prevazidjemo d<Jn<?šenje oijene kad ukinemo kontrolu.
Mi ukinemo kontrolu, a cijena mesa skoči.

Odbomik PETKOVIĆ BOJAN: Imamo nravo da šestomjeseSno revidiramo Odluku. Ove neće imati za posljedicu povećanja oijena.
One mogu ići saao dolje. Trgovci ne koriste ni sad marže ođ 1965.

Odbomik NENIĆ RANKO: Tržište je zasićeno, pa šta smeta 
drugovima kontrola cijena?
Odbomik KHUTJAK JOSIP: Predlaže da зе nadje rješenje za podrućje 
bivše zadruge u Dobmji, koja je integraciojom sa banjalućkom došla u 
neravnopravan pololaj. Ne bi se na tom podrućju iz formalnih razloga 
mogla primjenjivati nova marža za зо.
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Odbornllc I3RAHI7.roEGOVIĆ DŽEVAD* Cijene za avježe ■•■o eu 

vieolce. Italija ne uvozi гаедо* Bad je velika ponuda; reciao «vinјеко 
meeo зе predaje i niže od 500 din. žive vage, a oijene eu na atočnoj 
pijaci pale, ali ne pada cijena avježeg аеза. Cijene eu uvijek iete. 
Menari klanjera za dan zarade 3 do 4 puta viSe nego onaj koji je 
radio 5 do 6 mjeneci hranedi stoku. Reaguju eeljaci i gradjani. Ako 
ima opravdanja da ga бијешо.

Odbornik PILIPOVIĆ SAPET: Nadovezaću че na Ibrahiabegovića, 
koji nije laik kao Sto tvrdi i zna eve dobro. Permanentno uvoeiao 
maet iz SSSR po 400 din. kg. Razlika je гаачпа i meenata evinja, 
a HSto6ar" iraa 2 radnje bolje uredjene nego operaciona aala naSe 
bolnice. Neđe lako doći do izvoza meaa. Prestoji pokolj etoke i pad 
cijena, to je eigurno. Predlažem da oni Sto eu van atara Banja Luke 
da im 90 priznaju nove marže. Predlaže da ee uavoji prijedlog Savje- 
ta.

Odbornik GVOZDEN NIKO: Svinja eicuplja od telećeg a«sa.
Odbornlk MARĆETIĆ BOGDAN: Pridružujem ee drugu Dževađu. Svi 

nje su sada po 400# krupna stoka 2oo-3oo kg a cijene iste. Oijene u 
privatnora i druStvenom sektoru su iate. Ne pada cijena konkurencijom.

Odbornik PETKOVIĆ BOJAN: Dežvadovo pitanje nije predaet 
dinkusije. To Je ponebno pitanje. Ogradjujera se aamo na oaloprije 
iznijeta 3 pitanja. Predlažem da se Krupa na Vrbasu i Dobrnja uklo- 
pe u nove marže.

Odluka je usvojena većinom glasova i 3 protiv.
AD-5.

Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o opStinekim administra- 
tivnim taksama. Izvjeatilao je odbornik DJubo Refik. Irmjena •• 
sastoji u tome da se dozvoli da novinnka preduzeća "Oslobodjenje", 
"Borba", i "Vjesnik" prodaju opStinske taksene marke, u svojia kio- 
acima.

Odluka j« jednoglasno usvojena.
AD-6.

Prijeđlog Odluke o mjerama druStvene kontrole zakupnine 
za poslovne prostorije. Izvjestilac je odbornik Petković Bojan.

Odbornik ĆOLJAT ’TIROSLAV: Prihvata Odluku i predlaie iz- 
mjene, da Odluka stupa jedan dan po objavljivanju i da "Služheni 
glasnik" izadje do 26.12.1967. g.

Odbomik KRUTJAK JOSP: Odnosi li se ovo i na privatnike?
Odbomik KA5LJEVIĆ ’.TIRKO: Predlaže da Odluka stupa na 

snagu, danora objavljivanja.



12
Odbornik PETKOVIĆ ВОЈАГЈ: Odlulca зв odnoni na oba aektora 

i drufitveni i privatni. ^laže se aa prijedlozima čuljata.
Odluka Je jednoglaeno usvojena. ZakjuCeno Je da "Služ- 

beni glaenik" izadje do 25.12.1967. g.

AD-7.
Prijedlog Odluke o dopuni Statuta opStine Banja Lukat 

Izvjeetilac je Kuzmanović Rajko, načelnik Bekretarijata SkupStine.* 
Ietakao je da ae dopuna odnosi na Kooieiju za boračka pitanja.Obja- 
enio je način biranja komieije i njene zadatke: pračenje , razaatra- 
nje, koordinacije i poduzimanja ajera iz oblanti ntaranja i zaitite 
boraoa NOR-a.

Prednjednik BABIĆ ŽIVKO: Prekomplioirali nmo način bira- 
nja kominije. Predlaže da Kominiju imenuje SO-e po prethodno pribav- 
ljenom mišljenju SUB l?OR—a i BSRN.

Odluka je jednoglanno unvojena uz predložene izmjene«
AB-8.

Prijedlog RjeSonja o imenovanju članova konkursnih kooi- 
nija za raspinivanje i sprovodjenje konkursa za imenovanje đirektora 
radnih organizaoija.

Odbornik PILIPOVIĆ SAPET: Kada će doći do rotacije u "Uzo- 
ru" i kad će hotel "Boana" imati direktora?

Bef otsjeka za kadrove DŽINKICMILUTIN: U ”UzoruHprepveka 
za rotaciju je integracija radne organizaoije od prije 2 godine. Po 
Statutu direktor je imenovan od integraoije. Treba ispltati eagla- 
nnost statuta i Zakona. "Bosna" je dala saglannont za VB na 1 gođi- 
nu. Po Zakonu ako ne ne javi lice na konkurs rađnički ^avjet aoSe 
imenovati VD.

Odbornik KRUTJAK JOSIP: Bila Je integraoija u mora pre- 
duzeću i postavljen je direktor, da li da se vrSi reizbomost kod 
nan?

Sef odsjeka za kadrove BŽINKIĆ SITLUTIN: Nije ranpinan 
konkum, pa je ете po Zakonu.

Odbomik SBNIĆ RANKO: U Kominiju za ranpisivanje i spro- 
vodjenje konkurna za dirolctora banaka nije ni jedan pretstavnik priv- 
rede, a privreda je osnivač banaka.

Šef otnjeka za kadrove DŽINKIĆ SHLUTIN: Imali smo to u vidu 
bio je predložen Jajčević Ivica, nedjutim, on je zauzet. Kjazlm Kra- 
jiSnik je do JuČe radio u privredi nema bojazni za dobru naradnju.
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Predejednik BABIĆ ŽIVKOt ВоВго bi bilo da mjeeto Sta- 

niTuković Milana« koji Je zauzet predloSlmo nekog drugog. Ono Bto 
je Senid postavio je prinoipijelno pitanje.

Podpredejednik VUKIĆ AWTE: Fredlažema u mjeeto Stanivu- 
ković Milana druga -^egović Sulju.

Odbornik GUZIJAN f-LAVKO: Fredlaže da зе u komieiju *a 
upravitelja gradekih onnovnih Skola ajento Bukid Fadila imenuje 
Vukojević Bajko« koji je poznavalac eituacije u školama, a za up- 
ravitelja sa seoakog podrudjaa predlaže umjesto IbriBagić Ibro 
druga Fantić Milisava.

RjeBonje je jednoglasno usvojeno uz izmjene: Begović 
Suljo mjesto Stanivuković Milana, Vukojević Bajko mjesto Bukić 
Fadila, Pantić Milieav mjesto IbriBagić Ibre.

AB-9.
Izbor opBtinskih sudija za prekrBaje. Izvjestilao j« 

potpredsjednik Vukić Ante. Ла konkurs se nije javio ni jedan điplo- 
mirani pravnik ea položenim strućnim ispitom. Dali smo obrazleienje 
zaSto smo хахаа za postojeće audije za prekršaje. Kadrovska komi- 
sija Je ponovo razmotrila pitanje izbora sudija, došla Je do zak- 
Ijućka da bi bilo uputno i dobro da se prikupe podaci o sudijama. 
Traženo je mišljenje BepubliSkog vijeća za prekršaje. *'ogu vam 
reći da su pođaoi koje je poslalo Bepublićko vijeće za naše sudije 
više nego dobri. Ni j e oborena nijedna presuda u prošloj godini. 
Izuzetno su pohvaljene 2 sudije - Vasić i Slak. I druge opfitine, 
pa i u Sarajevu su zadržali stare sudije. Ujlhov moralno-politiSki 
profil je odgovarajući.

Odbornik ANUŠIĆ JOSO: Može 11 odbornik biti sudija *a
prekrfiaJe?

Potpredejednik VUKIĆ ANTE: Ako bi neko bio izabran sa 
sudiju za prekršaje morao bi podnijeti oetavku na odborniSku duž- 
nost.

Odbornik FAIL IVICA: Nisam zadovoljan sa radora Koniaije. 
Sad je samo jeđan sudija ođ onih koji en prošli put predloženi. Ba 
sam prošli put glasao pogriješio bih. NeBto ne valja. Iskreno ne 
znam zaSto bih se odluSio. Frošli put su bili oni sposobniji, sad 
opet ovi.

Potpredsjednik VUKIĆ AVTE: Sporo smo radili, foraalno 
smo prišli problemu. Stekli smo ubjedjenje da u ovoj situaoijl 
nemamo razloga da ne izaberemo stare sudije. Fristup kadroveke 
komieije mora da se zasniva na odredjenim Sinjenicama zanoovania 
u radu. ftije ovo rješavanje socijale, ai imamo kvalifikovano 
mišljenje Vijeća za prekršaje o našim sudijaaa. Da su se javill 
diplomirani pravnioi sa ispitom, komisija bi iraala drukSlji pris-
tup.
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Predejeđnik BABIĆ ŽIVKOs Iatorijat nam je jasan. I*a«o 

dovoljno elemenata da зе odlučimo, pa da u tom pravcu vodimo dis- 
lcueiju. Kadrovslca komisija ovog puta obra7&že i dvrato brani svoje 
stavove.

Odbomik AJTt^Ić JOSOs 3?e slažem se sa diskusijom ?aila 
od prve tačke do sađa. Samo nas zamara. Ovo je obrazloženo dobro i 
zadržimo stare sudije. We slažem se da sudija bude odbomik.

Odbomik KAŠUBVIĆ MIRKOs Ovdje odstupamo od onoir, aa . 
razliku od drugih službi i službenika u opStini koji nisu isali 
školnku kvalifikaciju. Vi znate vrlo dobro da smo imali ovdje 
ljudi koji su zauzSmali radna mjenta u nkupštini i obavljali vrlo 
dobro ovoje zadatke i pomjerili smo ih ча tih mjesta, jer nisu 
imali formalnu kvalifikaciju koju traži Pravilnik o nistematizaoiji 
mjesta. Ba li odbomik može biti sudija, Je diskutabilno, Jer sada 
su sudije poseban organ, samontalan organ.

Odbomik DOJČIROVIĆ GOJKOt Kad ditam raniji tekst đolazim
u dilemu.

Predsjednik BABIĆ ŽIVKO: Poznamo sve kandidate od ranije 
i ove i one.

Odbornik 3EKSAR SLAVKOs Onda smo skinuli sudije sa dnev- 
nog reda, jer smo tada mislili da to onda nije bilo u redu.

Odbomik JOVETIĆ BOŽIDARs Ovo rjeSenje je oportuno. Bta- 
vovi su obrazloženi, odugovlafiimo i iživljaaaao se. Slažem se sa 
prijedlogom Komisije. Oni drugovi iz PkupStine Sto su konkurisali 
su nezadotoljni ličnim dohodcina. Bavjet radne zajednioe nek nađje 
za njih гјебепја.

Odbornik VEREM AHMETs Ovo su sve formalne diskusije.ProS- 
li put je na inslatiranje odboraika prijedlog komisije povuSea. Pred 
lažem da se pređlog komisije usvoji.

Oabornik PLAVČIĆ ?!IL0RADs Ćesto puta mi napravimo guivu, 
te ovoliki broj nerješenih pređmta, a ne gledamo, koliko su ura- 
dili i kako. Treba više ljudi. За prijedlog sam Komisije, obrazlo- 
žen je, svi te ljude poznajemo.

Predsjednik BABIĆ ŽIVKOs Složiđemo se da su približni 
kvaliteti i jednih i drugih drugova. Ф#! aogu ostati Jer uspjeino 
obavljaju svoje poslove, a mogu se izabrati i drugi drugovi.

Ako neko hoće neka izvrši poredjenje konkretno neaa tu 
razlike. Suštinaki nema razlike. Rećemo pogx*iješiti ako izabertmo 
jedne ili druge.

Potpredsjednik VUKIĆ ARTEs Vidjeli ste da zakon dozvolja- 
va da izaheremo etare suđije. To su urađili mnoge opštine. Postoje 
dva penzionera, ali su oni dobri strušnjaci, ušesnioi su rata, rade 
duže ovdje. Mi amo se odlušill za ovu varijantu.



'Pred'jjeđnilc BABIĆ ŽIVKO: ZalcljuSujea dislcueiju u načelu i ot— 
varan pretren u poJ edinoatina.

Odbomilc DJUBO RK?IK: Predlažem da че ide na glasanje. Proili 
put je skinuto Sto nije bilo u ređu, a eada aaa za prijedlog Koni- 
eije.

Odbomilc BIBIĆ ILIJA - niaau za to da ne izaberu penzioneri.
PreSlo ee na glaeanje pojedinaSno:
"tanarević Drago je izabran jednoglaeno, Vaeić Itfilenlco je 

izabran većinom glaeova i 3 uzđržana, 'lacanović Dragoljub j e iza- 
bran većinom glaeova i 5 uzdržanih, KuSnić Ahnet j e izabran većinea 
glasova i 2 uzdržana, Slak Rudolf izabran je većinom glasova i 1 
glaeom protiv.

AD-10.

Prijeđlog Rjeienja o postavljenju tržiSnog inspektora.
Nije bilo diekueije. RjeSenje je usvojeno jednoglasno.

AD-11.
Prijedlog Zakljućka o potvrdjivanju Statuta Ponda za Skolova- 

nje djeoe ućesnika ftOR-a.
Ovaj zakljućak je usvojen jeđnoglasno.

AD-12.
Prijedlog ZakljuSka o davanju saglasnosti na izmjenu Finan- 

sijskog plana Ponda za unapredjenje turizma za 1967. godinu.
Ovaj zakljućak je usvojen jednoglasno.

AD-13
Prijeđlog ZakljuSka o davanju saglasnosti na finansijski plan 

Ponda za unapredjenje poljoprivrede za 1967. godinu. Izvjestilao je 
odboraik flarćetić Bogđan.

Ovim Fondom upravlja upravni odbor, koji je izradio finansijski 
plan. Ovaj plan mora da prodje kroz službe. Služba ga je predlolila 
Savjetu, a ovaj ga Je odbaeio. Risam za to Да se odbaci prijedlog* 
Savjet je stao na stanoviBte da treba raditi zamaBnije poslove i na 
progranu rada. Stav Savjeta nije na mjestu. Pond je zaista skronan 
pa se ne mogu raditi veće stvari. Pređlažem slijedeće da se angaio— 
vanih 39.000 ff.D. za otkup i privodjenje kulturi zemljišta u Bronza- 
nom Majdanu, gdje jol nisu sredjeni imovinsko-pravni odnosi, da so 
prenese u slijedeću godinu, i da usvoji finansijski plan za 79.400  
dinara.

Jednoglasno jo uevojen Zakljućak po prijedlogu Marćetić Bogda-
na.

AD-14.
Prijedlog Rješenja o stavljanju van upotrebe groblja na pođr- 

ućju naseljenog mjesta Banja Luka.

15.



16.
Izvjestilae ČORČIJA RANKO, pretsjednilc Savjeta za lcoau- 

nalne poelovet
Prijedlog Je Komiaije da ovo rjeSenJe etupi na enagu 

Зо dana po objavljivanju u "SluSbenom glaanilcu". Табка 3. daje 
izuzetno sahranu u groblju u zajedničke i porodidne grobnice odnoeno 
na fezervieana rajeata. Vjereka komisija predlaže da se ova tafika briie. 
Savjet za komunalne poelove Je za ovaj teket koji imate, dakle i taSka 
3. Zasad зи eamo ova groblja za koja зе predlaže da де ntave van upo- 
trebe, Sto no zna6i đa jednog dana ee ne prote^ne i na druga.

Odbornik SOLAJA JRFTO: Pređlaže da ae u Rudarakoj ntave 
van upotrebe oba groblja tj. i piaronlavno.

Sa6elnik Sekretarijata za upravno pravne poslove ALIJA 
LIIRIĆ: Sva su groblja obuhvaćena. Reka nisu nabrojana ik tehničkih 
razloga. "vaka džaaija ima groblje, pa da se ne nabraja pojedinačno, 
obuhvađena su opStom foroulaeijom - naseljeno mjesto Banja Luka.

Sekretar Koaieije za vjerska pitanja TADl6 THOPOR: Ispred 
Komisije za vjeirska pitanja S0-e pređlažo brisanje taSke 3. Ostavlja— 
nje moguĆnosti za kopanje na rezervisana mjesta јвг stavlja veliku 
većinu gradjana u neravnopravan položaj. 2a izgradjene grobnice (aall 
ih je broj) može se ovlastiti uprava groblja da svoji»>pravilima regu- 
lira te slučajeve.

Odbomik PAIL IVICA: Volim da u cijelosti Odluka stupi na 
snagu kasnije. Prije 4 - 5  mjeseoi donijeli sao Odluku o preuzimanju 
groblja, koja ni do danas nije izvršena. *Te ide to tako. Vek Rlužbe 
natjeraju da se 3ve sprovede.

Predsjednik BABIĆ ŽIVKO: Da li su te 2 odluke vezane?
Odboraik PAIL IVICA: Te 2 odluke nieu vezane. Ko se stara 

o održavanju groblja? Viko ne vodi габипа o tome.
Prečtjednik Savjeta za komunalne poslove ĆURČIJA RARKO: 

Odluku treba izvrSiti Bovo groblje preuzimanjea grotd.ja. Medjutim nieu 
rasSiSćena imovinsko-pravna pitanja o preuzimanju. Pogrebna druStva 
vode brigu o grobljima. Za održavanje nema para. Vovo groblje Je đalo 
obećanje da kad preuzmu etanje neće biti loSije.

Predsjednik BABIĆ ŽIVKO: Ako se usvoji ovo može li se bri— 
sati taSka 3. kasnije.

Predsjednik Ravjeta za komunalne poslove ĆURČIJA ИАЖО:
Može.

Odboraik PLAVČIĆ MILORAD: Svrha Je zabrana sahrane. Treba
vidjeti koliko ima zakupljenog zeraljiSta i porodi^nih grobnica.Odnoe Novo groblje -pogrebna druStva mute imovinsko-pravni poslovi. Odgoditl 
đonSenje odluke.

Predsjednik Savjeta za komunalne poslove ĆURĆIJA RA!TKO:
Do 31.12.1967. g. mora se ave uskladiti po Zakonu o grobljima. Vema 
smisla odgadjati. Stimaju odnosi - Rovo groblje - pogrebna druStva. 
Molio bih da se ovo ne odlaže.
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Табка 3. тобв ee brisati.
Predejednik BABIĆ ŽIVKOt Moramo vtfditi koliki je broj 

zaktpljenih mjeata, ako Je lo obeStetiđemo ih ako lh je 1000 ne 
moženo.

Ialamalca aajednioa smatra elohodan proator pored goob- 
nioet porodi6nom grobniooa.

Prodajednik Savjeta za komunalne poelove ĆURČIJA RAJIKOi 
Nerna toliko tedkooa. Zakon aabranjuje ukopavanje na groblju koje 
neoa potrebne ualove, a nijedno ih nena. Rok je 31.12.1967 g.

Odbornik ČULJAT ’HRO Г51АVt Predlaže da oatane taSca 3.
Neaa enogo tih alučajeva. Skupo je praviti epoaenike. Imađeao 
apora a gradjanima.

Odbomik SK&3AN SLAVKO ističe da ee tafika 3. odnoai га 
izgradjene grobovc, ali ne i za rezervirane paroele.

Odbornik DJUBO RRPIKi Ba ne bude zablude moraju че poznavati 
obiđaji. Kod munlimana je grobnioa paroela. Turbe je nkupo, niko ih 
ne pravi. 30-e je đutanjea odobrila uplatu paroela. Predlafie da 
rjeienje stupi odma'n na enagu.

Odbomik CERIĆ OSiJANt Ja eam za rjefienje u cjeloeti, da 
zabranimo pokopavanje da nemamo problema. Da tretman bude za eve 
ieti.

Predejednik BABIĆ SlVKOt Imamo 3 prijedlogat 1. da se 
unvoji rjofienje kako jel 2. da ee uevoji rjefienje bez ta6ke 3. i 
3. da ee ekine s dnevnog reda.

Prijedlog pođ 1. je dobio 6 glanoval
Prijedlog pod 2. je dobio 7 glaeovai
Prijedlog pod 3. je uevojen većinoa glaeova, e tim da 

bude na dnevnom redu elijedeđe njednioe SO-e.
AD-15.

Prijedlog Rjelenja o utvrdjivanju opfiteg lntereea za 
izgradnju oenovne fikole u Rudarskoj ulioi. Izvjeetilao je Uaean- 
bafiić Nijaz, fief Uprave *л imovineko—pravne poslove.

Rjefienje je jednoglaeno usvojeno.
AD-16.

Prijedlog Zakljufika o dodjeli naoionalizovanog neizgra- 
djenog zemljiBta Stambenom preduzeću Banja Luka u ulioi Braće Pod- 
gomika rađi izgradnje parking prostora za autobuee. Izvjeetilao Je 
HASANBAŠIĆ NIJAZ, Bef Uprave za imovinsko-pravne poelove.

Зак1јибак je Jednoglaeno uevojen.

Predejednik BABIĆ ŽIVKOt Opet nieao u mogućnosti da odr— 
žimo onaj naB sastanak odbomika, da vidimo naS rad, neđolaske na



f
18.

ftjednioe. Ако neko ne ooSe da obavlja odbornldku đuSnont nek 
podneee oetavlcu. Nemojte ovo nhvatiti kao da ja nagovaraa na to. 
Могашо odrSati jedan drugamki razgovor o ovome nvemu. Nedolanoi 
otežavaju rad SO-e. Ovo nije apel za ontavke, all ako je neko 
atvarao zauzet, neka pokula rjeliti ne ohaveza. ^noge njednioe 
eu hile "kritične'* zhog velikog otauetvovanja. 0 Januaru se pripre- 
miao za razgovor.

FoSto je ieorpljen dnevni red, predejeđavajuđi je 
zaključio sjedniou u 14,}о sati.

%AFIS!fl6ARt PREDSJEDAVAJUĆIt
Alagić Ihro žlvko Bahiđ
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